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Forslag til vedtak 
Kontrollutvalget legger fram plan for eierskapskontroll 2020-2024 for kommunestyret med 
følgende forslag til vedtak: 
 
1.Kommunestyret vedtar plan for eierskapskontroll 2020-2024 og slutter seg til kontroll-
utvalgets prioriteringer i planen: 
          1. Brannvesenet Midt IKS 
          2. VIDU AS 
 
2.Kontrollutvalget gis fullmakt til å gjøre endringer i planen. 
 
Vedlegg 
Plan for eierskapskontroll Inderøy 2020-2024 
 
 
Saksopplysninger 
Revisjonens risiko- og vesentlighetsvurdering, som kontrollutvalget bestilte til prosessen fram 
mot plan for forvaltningsrevisjon 2020-2024 (vedtatt av utvalget i sak 12/20 i møte 
27.08.2020), ligger også til grunn for sekretariatets forslag til plan for eierskapskontroll. 
 
Det vedlagte utkastet prioriterer ett interkommunalt selskap og ett heleid aksjeselskap. 
Forvaltningsrevisjon kan også gjøres i selskaper, og ettersom Brannvesenet Midt IKS er tatt 
med blant prioriterte prosjekt i plan for forvaltningsrevisjon, bør det samme selskapet 
prioriteres for eierskapskontroll.  
 
VIDU AS ble i 2019 etablert som en sammenslåing av fire vekst- og attføringsbedrifter; 
Flyndra AS i Inderøy, Snåsaprodukter AS i Snåsa, Jekta AS i Verran og STAS i Steinkjer. 
Selskapet har en viktig rolle i å gi meningsfull sysselsetting til mennesker med reduserte 
yrkesvalgmuligheter. 
 
Inderøy kommune har årlig 340 timer til rådighet til forvaltningsrevisjon, eierskapskontroll og 
andre undersøkelser. Ut fra tidligere erfaring skulle dette tilsi ett eierskapskontrollprosjekt i 
valgperioden. 
 
Kontrollutvalget bør, som tidligere, ha fullmakt til å gjøre endringer i planen hvis det skulle 
vise seg nødvendig. 
 
 
Vurdering 
Sammen med forvaltningsrevisjon er eierskapskontroll viktig for å kunne forbedre tjenestene til 
kommunens innbyggere også på de områdene som er lagt ut til ulike selskaper. Kontrollutvalget 
bør være en bevisst bestiller av prosjekt, slik at kommunen får svar på sentrale spørsmål om 
hvordan eierskap forvaltes. 

 
 
 


